

Beste deelnemers,

Dank voor de snelle reacties gisterenavond die nodig waren voor een goede beslissing.

En nu, na een tropische woensdag in Nederland, valt de taak om te zeggen dat de Knoalcup ook op **vrijdag 19 mei een NO-GO** heeft.

Het blijft er wel op lijken dat zaterdag en misschien zondag toch ook mooie dagen gaan worden.

Donderdag 18 mei 20:30u zal er een GO of NO-GO worden gegeven voor het gehele weekend 20 t/m 21 mei.

Een optie die naar voren kwam, is dat we altijd nog kunnen beoordelen of er een extra weekend kan worden aangeplakt. Zie: <https://doodle.com/poll/mvznung8xysg24gc>

Ook zou het fijn zijn als de vrijwilligers kunnen aangeven of men kan in de extra weekends.

Vooruitzichten		18 t/m 22 mei	
donderdag		17° 18°	 WNW 2-4 Bft
vrijdag		15° 12°	 WZW 2-5 Bft
zaterdag		17° 8°	 ZZW 2-4 Bft
zondag		19° 9°	 ZZW 2-4 Bft
maandag		22° 10°	 ZO 1-3 Bft

Dennis Wilt zegt dat het helemaal goed gaat komen!

Tot het volgende berichtje

Knoalcup 2017

EHST—Stadskanaal

Lowlands Hang gliding Competition